
 

 

Kouluruokailun kehittäminen 
  
NuVa  § 39  09.11.2023    
367/12.05.00/2023    
 

 Valmistelija 
 
Nuoriso- ja vapaa-ajansihteeri Petri Harsunen, p. 040 528 9971 tai 
petri.harsunen@perho.com. 
 
Ravitsemuspäällikkö on kertonut yläkoululaisten kouluruokailuun liittyvistä 
haasteista. Ruokailu tapahtuu liikuntahallin rakentamisprojektin ajan 
poikkeuksellisesti Kampuksella. Jopa kolmasosa oppilaista jättää kouluruoan 
päivittäin nauttimatta. Energiajuomien ja muiden sokeristen välipalojen 
korvaaminen ei ole ravitsemukellisesti nuoren kannalta kovinkaan järkevää. 
Huono ravitsemus vaikuttaa nuoren kokonaisvaltaiseen hyvinvointiin, 
jaksamiseen arjessa ja tätä kautta koulupäivän oppimistuloksiin. 
Ravitsemuspäällikkö kertoo kehittämisajatuksia mm. ruokaraadin 
perustamisesta kouluruokailun kehittämiseksi. 

 
 Nuoriso- ja vapaa-ajansihteerin päätösehdotus  

 
Nuorisovaltuusto päättää  
 
1) kuulla ravitsemuspäällikön alustuksen kouluruokailun nykytilasta ja sen  
    haasteista erityisesti keskuskoulun yläluokkien osalta ja 
 
2) päättää omalta osaltaan kouluruokailun kehittämiseen liittyvistä ideoista ja  
    toimenpiteistä. 

 
 Päätös 
 
 Ravitsemuspäällikön ollessa estynyt osallistumaan kokoukseen päätettiin 

siirtää asian käsittely seuraavaan kokoukseen. 
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 Toimenpiteet, otteet 
  Yläkoulun ja alakoulujen rehtorit 

Ravitsemuspäällikkö 
Sivistysjohtaja 
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